

AUDIT • CONSEIL • FORMATION





### IDENTIFICATION SHEET





Accredited by the Minitry of Equipment and Trasnport Agreement certificazte D13 for General Studies



Referenced within European Bank For Reconstitution and Development



Referenced in the skills inventory of the National Agency for the Promotion of SME

Name
Activities
Head office
Phone number
Fax
E-Mail
Web Site

Cabinet AISSE Audit, Consulting and Trainning 138, Boulevard Yacoub El Mansour, 20 380 Casablanca + 212 522 23 23 32 «GPN» + 212 522 23 23 27 cta@aisse.com www.aisse.com



TAIB AISSE Chartered accountant, Institut Supérieur de Commerce et d'Administration des Entreprises (ISCAE) More than 27 years experienced on auditing, consulting and training



#### CHAIRMAN'S MESSAGE

Good growth outlooks have been opened up for Morocco, this favourable backdrop incites both large investments and foreign financing. This situation shows that the Kingdom has dealt with an international environment that is characterised by a political uncertainty in some areas and a significant economic and financial crisis over the world.

Indeed, our country has created the right conditions for business and has implemented an extensive investment program rich with infrastructure projects, a set of strategic sector plans and new business incentives that are supported by political, legal and tax reforms.

Furthermore, it is important to emphasize how it is promising to see such an investment or a legislation dynamic, but this doesn't go without saying that each company or institution has its ups and downs, its evolution, its growth crises, its successes and failures.

To face those situations, how can we make strategic choices in term of management ? How can we increase our business profitability ? And how can we optimize costs and enhance capacities ? All those questions must inevitably be raised by managers and decision-makers.

By creating Cabinet AISSE, almost 20 years ago, we were able to integrate both our skills and our expertise on business advisory to provide our customers and partners with a global and pragmatic solution that matches their needs.

Our business is organized around four major lines valued by functional skills, declined as follows:

- Expertise and Audit unit ;
- Legal consulting unit ;
- Studies & Consulting unit;
- Training & Communication unit.

The quality of our business is based on several core values, such as :

- A responsible and dedicated multidisciplinary team sharing common values and challenges ;
- An efficient and effective quality management system ;
- A practical methodology that is recognized worldwide ;

An efficient information system.

Our quality management system was implemented in order to ensure continuous improvement and customer's satisfaction and has been rewarded by ISO 9001 certification, version 2008.

To ensure privacy and security of the information exchanged with our customers and partners, we developed an information system based on the latest technology and complied with the international standards to provide a framework of services with high added value.

Our customers and partners are from different business sectors and categories, such as private companies (big national groups, multinationals and SME), public institutions (ministries, administrations and public companies) and territorial development actors (associations, cooperatives and local authorities).

Upstream to our commitment, we provide to our clients and partners accounting, financial, tax and legal advices and strategic and management consulting. Similarly, we contribute to risk management to strengthen their capacity to achieve their goals and thus promote the growth of their structures.



#### WHO WE ARE



Specialized in audit, consulting and training, we offer to our customers and partners a global support, fully adapted to every field and business sectors' needs.

#### Our History :

• In October the 6th, 1995, Sir Taib AISSE, former Audit Manager in an international firm among the big four, founded Cabinet AISSE. This initiative was motivated by his desire and ambition to capitalize on long experience and a rich expertise in "Business Advisory", in order to provide services that aim to advise and assist decision makers and managers to define strategic choices and implement operational solutions to promote their growth and development.

• **On February the 5th, 2007**, we successfully achieved our quality management system's exam by obtaining "ISO 9001" certification. Indeed, we have committed to a progress approach for continuous improvement of our services structured around the following axes:

• Our willingness to satisfy our customers' requirements by respecting our commitments, by active listening to their needs and by providing them with relevant solutions adapted to their expectations.

• Optimizing and improving our internal management's performance by setting up an efficient and effective management.

• On April the 30th, 2009, we introduced a matrix management structure that allows for shared services and drives functional excellence. Then, our business strategy hinged on four activities, namely : Audit & Expertise, Legal advisory, Studies & Consulting, Training & Communication. Indeed, our 4-units are forming the corners of a square which symbolizes symmetry and regularity in our business.

• On April the 4th, 2012, in order to ensure privacy, security and reliability of the information exchanged with our customers and partners, we conducted a reengineering of our information system according to international standards.

#### OUR VALUES COMMIT US



"The first Moroccan audit and consulting and training company certified ISO 9001 version 2008."

#### Ambition

Becoming a leader in our core business through quality, performance and accountability towards our customers and partners nationally and internationally and thus, foster our country's economic growth.

#### Commitment

We assist our clients for more than 20 years with a commitment intuitu personae. Our clients are specialized by business lines and sectors and rely on multidisciplinary, responsible teams which are devoted time along.

#### Selectivity

Our people come from the best training courses at the national and international levels. In order to better match the skills to perform tasks, they were trained in Cabinet AISSE's methodologies and procedures.

#### Culture

We have established a corporate culture based on principles of ethics, honesty, transparency, confidentiality and knowledge sharing.

#### Capitalization

Today, we have gained relevant experience in our areas of expertise and we always strive to improve our management with innovation and satisfying our clients' needs.

#### Quality

Our management system's certification is the result of our willingness to progress and to offer you services with high added value. Thank to this effort, we became the 1st Moroccan Audit, consulting and Training company certified by ISO-9001 version 2008 in its field.

#### Confidentiality

We have invested in an information system according to international IT standards to ensure an optimum level of security, backup and exchanged data with our customers and partners.



# OUR HUM

Our team comprises professionals in audit, finances, tax & legal advisory, studies and consulting. They quickly adapt themselves to their working environment and to the context of the mission, whatever the duration and the complexity of tasks are.

Our current human capital is made up of over thirty collaborators forming a perfect symbiosis based on professionalism, integrity and seriousness.

Cabinet AISSE's team is divided in four business lines including a support unit :

#### Our team

- 1 Chief Executive Officer



- **Expertise and Audit Unit :** 
  - 1 Expertise and Auditing unit Manager
  - 4 Auditors
    - 6 Accountants Consultants

#### Legal Advisory Unit :

- 1 Legal Advisory unit Manager
  - 2 Legal Consultants



#### **Studies and Consulting Unit :**

- 1 Studies and Consulting unit Manager
- 8 Consultants
- A network of co-contractors specialised in particular fields.



#### Training and Communication Unit :

- 1 Training and Communication unit Manager
- 1 Training Officer
- A network of co-contractors trainers

#### **Supporting Unit :**

- 1 Support unit Manager
- 1 Quality and Internal Control Manager
- 1 Marketing and Communication Manager
- 1 Information System Administrator
- 1 Billing and Collection Officer
- 1 Order office and document management Officer
- 1 Executive Assistant
- 1 Administrative Officer





# OUR ORGANIZATION



#### **SATISFYING OUR CUSTOMERS AND PARTNERS**





## EXPERTISE SAUDIT



# More than a legal requirement, our range of expertise and Audit allows you to have management and decision-making tools.

AUDIT	<ul> <li>Accounting and financial audit;</li> <li>Audit of procedures;</li> <li>Internal audit;</li> <li>Audit of acquisition, privatization, due diligence.</li> </ul>
CORPORATE FINANCE	<ul> <li>Advisory and assistance in mergers, acquisition, absorption and consolidation;</li> <li>Advisory and assistance in financial restructuring and replenishment's capital;</li> <li>Financial engineering;</li> <li>Business plan development.</li> </ul>
-	
 ACCOUNTING AND SOCIAL ISSUES MANAGEMENT	<ul> <li>Bookeeping and supervising general accounting;</li> <li>Compilation of statements according to national and international standards (IAS, IFRS, U.S. GAAP);</li> <li>Social issues management and assistance;</li> <li>Support at social controls.</li> </ul>
TAX CONSULTANCY SERVICES	<ul> <li>National and international tax advisory;</li> <li>Optimization and tax management;</li> <li>Tax issues strategy;</li> <li>Assistance during tax audits.</li> </ul>





And and a state of a s

Statistics, N.

# LEGAL ADVISORY UNIT

#### Raja KORTABI Unit Manager

"



# Throughout your company's evolution's process or transformation, our experts optimize and secure your business against legal risks.

LEGAL ADVISORY	<ul> <li>Business legal advisory ;</li> <li>Labor legal advisory ;</li> <li>Transport legal advisory ;</li> <li>Advisory and support in creating companies, associations and cooperatives.</li> </ul>
LEGAL ENGINEERING	<ul> <li>Legal setting-up projects and drafting contracts;</li> <li>Legal advisory and support on acquisition, merger, demerger, absorption;</li> <li>Trademarks and patents protecting;</li> <li>Legal audit.</li> </ul>
ASSISTANCE TO INTERNATIONAL INVESTMENTS	<ul> <li>Legal feasibility studies of investment projects;</li> <li>Assisting foreign companies for their implementation in Morocco;</li> <li>Assistance in obtaining permits and approvals from local public and private organizations;</li> <li>Sectorial legal studies.</li> </ul>
DISPUTES AND REGULATIONS	<ul> <li>Commercial litigation;</li> <li>Amicable debt collecting;</li> <li>Legal debt collecting;</li> <li>Companies litigation.</li> </ul>





# STUDIES & CONSULTING UNIT

"



# From detecting needs to the concrete solution, we support you on the path to success and capacity building.

STRATEGY	<ul> <li>General institutional and economic studies;</li> <li>Engineering and implementation of sectorial strategies;</li> <li>Restructing and transactions;</li> <li>Strategic planning and assistance in setting up development projects.</li> </ul>
MANAGEMENT	<ul> <li>Diagnosis and organizational optimization;</li> <li>HR diagnosis and management of jobs and skills;</li> <li>Business process management and ISO certification support;</li> <li>Risk management and implementation of management control systems.</li> </ul>
INFORMATION SYSTEM	<ul> <li>Diagnosis and information system audit;</li> <li>Urbanization and optimization of IT systems;</li> <li>Accounting solutions and ERP integrating;</li> <li>Management assistance of IT.</li> </ul>
SOCIAL AND TERRITORIAL DEVELOPMENT	<ul> <li>Capacity building of institutions and local actors;</li> <li>Monitoring and evaluation of the impact of projects and programs;</li> <li>Conduct of socio-economic surveys and studies;</li> <li>Advisory and assistance in setting up territorial development projects.</li> </ul>
	· · wrisery and associated insecting up to meet an development projects.





# TRAINING COMMUNICATION

#### Meriem MAOULOUDI Unit Manager

フフ



Unleash your strategic goals through training and develop your public relations with our experts.

TRAINING	<ul> <li>Training engineering and training plan implementation;</li> <li>Inter and intra-company seminars;</li> <li>Modular training cycle;</li> <li>Assistance with filing formalities of the funding training with the dedicated administration (OFPPT, GIAC).</li> </ul>
RECRUITMENT	<ul> <li>Identifying recruitement needs;</li> <li>Developping job description;</li> <li>Selecting candidates;</li> <li>Interviews conducting.</li> </ul>
BUSINESS LINKING	Advising and supporting international companies within their implementation in Morocco : • Sectoral studies ; • Business linking ; • Linking with suppliers ; • Linking with local authorities.
PUBLICATION	<ul> <li>Publication of works;</li> <li>Publication of magazines;</li> <li>Publication of briefing notes;</li> <li>Publication of news articles.</li> </ul>



#### They rely on us



#### PRIVATE SECTOR



#### Public and semi public sectors



















The team of **Aisse Cabinet** in daily life.





#### فريق عمل **مكتب أعيس** خلال أنشطة جماعية تحفيزية













#### القطاعان العام والشبه العام



يثقون بنا





مريم مولودي مسؤولة قطب التكوين والتواصل





التكوين	<ul> <li>تنظيم دورات تكوينية لفائدة المؤسسات ،</li> <li>هندسة التكوين ووضع مخططات التكوين ،</li> <li>دورات تدريبية نموذجية ،</li> </ul>
	<ul> <li>مصاحبة المؤسسات عند وضع ملفات طلبات تمويل التكوين لدى الجهات المختصة.</li> </ul>
	• تحديد حاجيات التوظيف ،
تدبير الموارد	• صياغة وصف الوظيفة ،
البشرية	<ul> <li>انتقاء المرشحين لشغل الوظيفة ،</li> <li>تنظيم مباريات التوظيف.</li> </ul>
	• تنطيم مباريات التوطيف.
	• الدراسات القطاعية ،
ربط الأعمال	<ul> <li>تنظيم العلاقات التجارية : تهييئ وتحديد المواعيد مع الزبناء ،</li> </ul>
	<ul> <li>تهييئ وتحديد المواعيد مع المتعهدين ،</li> </ul>
	• تهييئ وتحديد المواعيد مع الإدارات.
	• نشر الکتب ،
النشر	<ul> <li>نشر المجلات المتخصصة ،</li> </ul>
	<ul> <li>نشر المذكرات الإعلامية ،</li> </ul>
	<ul> <li>نشر المقالات المتخصصة .</li> </ul>





# قطب التكوين والتواصل

نوفل هلال مسؤول قطب الدراسات والاستشارة



وو مهمتنا: مصاحبتكم وتقوية قدراتكم من أجل إيجاد حلول ترتقي لمستوى 29 موحاتكم.

• دراسات مؤسساتية واقتصادية عامة،	
<ul> <li>هندسة ووضّع الإستراتيجيات القطاعية،</li> <li>الإستراتيجية</li> <li>التخطيط الإستراتيجي للمؤسسات،</li> </ul>	
<ul> <li>المصاحبة في إعداد مشاريع تطوير المؤسسات.</li> </ul>	
<ul> <li>التشخيص والترشيد التنظيمي،</li> <li>تشخيص الموارد البشرية والتدبير المسبق للوظائف والكفاءات،</li> <li>تحسين صيرورة الأعمال ومصاحبة المقاولات للحصول على شهادة الجودة الشاملة ISO</li> </ul>	
<ul> <li>إدارة المخاطر وإعداد أنظمة مراقبة التسيير.</li> <li>تشخيص وافتحاص الأنظمة المعلوماتية،</li> </ul>	
الأنظمة • عصرنة الأنظمة المعلوماتية، المعلوماتية • إدماج الأنظمة المعلوماتية المحاسبتية،	
<ul> <li>المصاحبة في إدارة مشاريع الأنظمة المعلوماتية.</li> </ul>	
<ul> <li>تقوية قدرات المؤسسات والفاعلين المحليين،</li> <li>تتبع وتقييم وقع المشاريع والبرامج التنموية،</li> <li>والمجالية</li> <li>القيام بدراسات سوسيو-اقتصادية،</li> </ul>	
<ul> <li>التخطيط الإستراتيجي والمرافقة في إعداد مشاريع التنمية المحلية.</li> </ul>	





# قطب الدراسات والاستشارة

رجاء قرطبي مسؤولة قطب الاستشارات القانونية





الاستشارة القانونية	<ul> <li>الاستشارة في قانون الأعمال،</li> <li>الاستشارة في مدونة الشغل،</li> <li>الاستشارة في قانون النقل،</li> <li>الاستشارة والمصاحبة من اجل تأسيس المقاولات، الجمعيات و التعاونيات.</li> </ul>
الهندسة القانونية	<ul> <li>الإعداد القانوني للمشاريع وتحرير العقود،</li> <li>الاستشارة والمصاحبة القانونية في عمليات الشراء والاستحواذ والإنقسام والإدماج</li> <li>حماية العلامات التجارية وبراءة الإختراع،</li> <li>الإفتحاص القانوني للمؤسسات.</li> </ul>
الاستشارة في الاستثمارات الأجنبية	<ul> <li>دراسة الجدوى القانونية لمشاريع الاستثمار،</li> <li>الاستشارة ومصاحبة المقاولات الأجنبية الراغبة في فتح فرع بالمغرب،</li> <li>مواكبة المستثمرين من اجل الحصول على الرخص الإدارية اللازمة ،</li> <li>اعداد دراسة قانونية خاصة بالقطاعات.</li> </ul>
النزاعات واسترداد الديون	<ul> <li>استرجاع الديون بالصيغة التوافقية،</li> <li>استرجاع الديون بالصيغة القانونية،</li> <li>حل النزاعات التجارية،</li> <li>حل نزاعات الشركات.</li> </ul>





Entered and one cannot & treater we helped, see on and one of the second second second second second and the second second second second second second and the second second second second second second and the second secon

60000

and the second s

# الاستشارات القانونية

مهدي سحايل مسؤول قطب الخبرة والتدقيق



تودكم ۲۲ النظر عن كونها مسألة إجبارية، خدمات المحاسبة والتدقيق ستزودكم ۲۲ بأدوات القيادة و صناعة القرار.

<ul> <li>التدقيق المالي و المحاسباتي ؛</li> <li>تدقيق المساطر الادارية والتنظيمية ؛</li> </ul>	5.071
عيى ● التدقيق الداخلي والمراقبة التدبيرية ؛ ● اعداد الاجراءات والرقابة المالية للأصول.	التدة
<ul> <li>مواكبة عمليات إندماج و استحواذ واستيعاب و ضم الشركات ؛</li> <li>الاستشارة والمواكبة في إعادة الهيكلة المالية والتقويم الرأسمالي للمؤسسات ؛</li> </ul>	
	التم المقاو
• إعداد مخطط أعمال للمشاريع.	-
<ul> <li>تنظيم و مراقبة المحاسبة العامة للمؤسسات؛</li> <li>بير</li> <li>إعداد و تجميع البيانات الموجزة، حسب المعايير الوطنية والدولية (IAS، IFRS، US، GAAP)؛</li> </ul>	التد
	المحاس
<ul> <li>مواكبة الشركات خلال عملية المراقبة الضريبية.</li> </ul>	
• الاستشارة الضريبية للمقاولات الوطنية و الأجنبية ؛	
<ul> <li>الترشيد والتدبير الحيائي والضربيي ؛</li> </ul>	
لضريبية • وضع الإستراتيجيات الضريبية ؛	الاستشارةا
<ul> <li>مواكبة الشركات خلال المراجعات الضريبية.</li> </ul>	













يتكون رأسمالنا البشري من مهنيين مؤهلين وعلى مستوى عال من التكوين ، متخصصون في المجالات التالية: التدقيق، الافتحاص ، المالية ،الشؤون الضريبية والقانونية، والدراسات والتدبير. كما تتميز مواردنا البشرية بقدرتها على التكيف و التأقلم مع إشكاليات وسياقات مختلفة.

فريقنا يتشكل من 30 إطارا يشتغلون معا في جو تسوده الاحترافية والجدية، يتوزعون على أربعة أقطاب مهنية بالإضافة إلى قطب خاص بالدعم.





#### • 1 مدير عام

#### قطب الخبرة والتدقيق :

- مسؤول قطب المحاسبة و التدقيق،
  - أربع مدققين،
  - 6 مستشارين محاسبين.



#### قطب الاستشارات القانونية :

- مسؤول قطب الاستشارات القانونية،
  - مستشارين قانونيين.



#### قطب الدراسات و الاستشارة :

- مسؤول قطب الدراسات و الاستشارة،
  - 8 مستشارين،
- شبكة من المتعاقدين المنتدبين في مختلف التخصصات.



#### قطب التكوين والتواصل :

- مسؤول قطب التكوين والتواصل،
  - مكلف بالتكوين،
- شبكة من المكونين المتعاقدين المنتدبين.



#### قطب الدعم :

- مسؤول قطب الدعم،
- مسؤول نظام الجودة ومراقبة التسيير،
  - مسؤول التسويق والتواصل،
  - مكلف بالفوترة وتحصيل الأداءات،
    - مسؤول النظام المعلوماتي،
    - مكلف بمكتب الضبط والتوثيق،
      - سكرتيرة،
      - مساعد إداري.









#### أول مكتب مغربى مختص فى التدقيق والإستشارة والتكوين يحصل على شهادة الحودة الزو 9001 نسخة 2008.

#### الطموح

#### الانتقاء

والمعاهد العليا الوطنية والدولية ، يتم تدريبهم على انتهاج أساليب عملية مبتكرة الداخلية و الخارجية للمؤسسة.

#### احترام السر المهنى

متطور يتوافق مع المعايير الدولية.

#### الحصودة

حصول مكتبنا على شهادة الجودة «إيزو « 9001 نسخة 2008 هو ثمرة جهود و إرادة جماعية للرقى



يتحدد مجال تخصصنا في التدقيق والاستشارة والتكوين، نسهر من خلال خدماتنا على ضمان مواكبة مستمرة وشاملة لزبنائنا وشركائنا مع مراعاة خصوصية كل قطاع على حدة.

التواريخ الرئيسية:

**في 06 اكتوبر 1995**، تأسس مكتب أعيس بمبادرة من السيد الطيب أعيس الذي كان يشغل سابقا منصب مدير التدقيق في إحدى المكاتب الدولية المعروفة. إعتمد هذا المشروع على رأسملة خبرة مهمة وكفاءة مهنية غنية في ميادين استشارة الأعمال.

**في 05 فبراير 2007**، حصل المكتب على شهادة الجودة الشاملة <sup>(\*\*</sup> ايزو 9001<sup>(\*\*</sup> التي توجت بانخراط المكتب بكل مكوناته في مقاربة تتمحور حول رهانين اثنين:

- الحرص على إرضاء وتلبية متطلبات شركائنا، باحترام التزاماتنا التعاقدية معهم، وتطوير القوة الاقتراحية من خلال الإنصات لاحتياجاتهم وكذا وضع حلول ملائمة لانتظاراتهم.
  - ترشيد وتحسين كفاءة أطرنا، بإرساء منظومة محكمة موجهة نحو الفاعلية و الفعالية.

في 30 أبريل 2009، قام المكتب بتبني هيكلة تنظيمية جديدة موجهة نحو إبراز أربع أقطاب أساسية : قطب الخبرة والتدقيق، قطب الاستشارات القانونية ، قطب الدراسات والاستشارة ثم قطب التكوين والتواصل. هذه الأقطاب تمثل أركان المربع الذي يرمز إلى التماثل والانتظام في مهنتنا.

في 04 أبريل 2012، من أجل ضمان سرية وموثوقية المعلومات المتبادلة مع زبنائنا وشركائنا، قمنا بإعادة هندسة. نظامنا المعلوماتي وفقا للمعايير الدولية.



#### الطيب أعيس

مؤسس و مدير المكتب المعهد العالي للتجارة و تسيير المقاولات خبرة أزيد من 27 سنة في مجالات التدقيق، الاستشارة و التكوين.



تلوح أمام المغرب آفاق تنموية واعدة على أكثر من صعيد وفي مختلف المجالات،الشيء الذي ساهم في استقطاب استثمارات و تمويلات أجنبية مهمة. يبرهن جليا هذا الوضع على مدى قدرة المغرب على التفاعل في مناخ دولي يتسم بتقلبات سياسية مستمرة و أزمة اقتصادية ومالية حادة.

في العشرية الأخيرة، تمكن المغرب من خلق مناخ ملائم للأعمال بفضل إعداد برنامج استثماري رائد مدعم بأوراش كبيرة تهم البنية التحتية والمخططات الإستراتيجية والقطاعية فضلا عن الحوافز التشجيعية للمقاولات، تم تعزيزه بإصلاحات سياسية وقانونية وجبائية مهمة.

للإشارة، فالديناميكية التي عرفها المغرب على المستويين التشريعي و الاستثماري لا تلغي حاجة المقاولات للتأطير و المواكبة المستمرة من أجل تدارك المخاطر المحدقة بها و التي من شأنها أن تعيق نموها و تطورها.

في ظل هذه الظرفية، تثار مجموعة من التساؤلات لدى المقاولين و صناعي القرار، من قبيل: كيف يمكننا تحديد الخيارات الإستراتيجية فيما يتعلق بالتسيير و التدبير؟ ما السبيل إلى الرفع من مردودية المشاريع؟ بعبارة أخرى، ما هي الإمكانيات المتاحة لترشيد النفقات و تقوية القدرات؟ بتأسيس مكتب أعيس، منذ ما يقرب من 20 سنة، تمكنا من إدراج كفاءاتنا و خبراتنا في مجال استشارات الأعمال قصد تقديم حلول شاملة وواقعية تتناسب مع انتظارات زبنائنا وشركائنا. من أجل ضمان الفعالية و الكفاءة الإنتاجية، تمت هيكلة المكتب على شكل أربعة أقطاب:

- قطب الخبرة والتدقيق،
- قطب الاستشارات القانونية،
- قطب الدراسات والاستشارة،
  - قطب التكوين والتواصل.

تستند جودة خدماتنا على عدة أركان أساسية تتمثل في موارد بشرية كفئة ومتعددة التخصصات،نظام تدبير للجودة فعال وناجع، منهجية عملية معترف بها فضلا عن نظام معلوماتي متطور.

يعتمد مكتبنا على نظام تدبير للجودة يلبي المعايير الدولية ويهدف إلى التحسين المستمر لخبراتنا وتحقيق رضا زبنائنا وشركائنا، وقد توج هذا المجهود بالحصول على شهادة الجودة الشاملة الإيزو ISO 9001 نسخة 2008.

في نفس الاتجاه، ولأجل ضمان الأمن و السرية المهنية للمعلومات المتبادلة مع زبنائنا وشركائنا، تم خلق نظام معلوماتي، حديث و مطابق للمعايير الدولية قصد تقديم خدمات ذات قيمة مضافة عالية. يشمل نطاق عملائنا : شركات القطاع الخاص (المجموعات الوطنية الكبرى، الشركات متعددة الجنسيات والمقاولات الصغرى والمتوسطة)، المؤسسات العمومية (الوزارات والإدارات والشركات العمومية)، بالإضافة إلى الفاعلين في التنمية المحلية (جمعيات، تعاونيات وجماعات محلية).

يتسع مجال خبرتنا ليشمل خدمات مثل الاستشارة المحاسباتية والمالية والقانونية والجبائية فضلا عن الاستشارة في التدبير الاستراتيجي. كما نسهر على مواكبة زبنائنا وشركائنا في إدارة المخاطر التي تواجه مشاريعهم إضافة إلى تقوية قدراتهم قصد تحقيق أهدافهم، وبالتالي تعزيز نمو وتطور مؤسساتهم.







مرخص لدى وزارة التجهيز و النقل شهادة الإعتماد D13 خاص بالدراسات العامة



مسجل لدى البنك الأروبي لإعادة الإعمار و التنمية



مسجل في دخيرة الكفاءات لدى الوكالة الوطنية لإنعاش المقاولات المتوسطة والصغرى

مكتب أعيس	:	التسمية
التدقيق - الاستشارة - التكوين	:	مجالات التخصص
138، شارع يعقوب المنصور، 20830 الدار البيضاء.	2	المقر الرئيسي
+212.522.23.23.32	:	الهاتف
+212.522.23.23.27	:	الفاكس
cta@aisse.com	:	البريد الإلكتروني
www.aisse.com	:	الموقع الإلكتروني





شهادة الجودة ايزو 9001 طبعة 2008